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Pkt. 1 Samtale med advokat  

Bestyrelsen har valgt at engagere en advokat for at få klarhed over de juridiske forpligtelser 

som bestyrelsen må tage ansvar for ved overdragelsen af matiklen med vores fællesarealer , 

veje og fælleshuset Kilden. 

 

Problemer vedr.  afvandingsforholdene ved husene og på vejene må diskuteres så 

Grundejerforeningen ikke vil være ansvarlig, hvis det skulle ske skade ved kraftig regn og 

skybrud. 

 

Spørgsmål fra BM 19.08.2015 blev diskuteret. 

 

Det skal holdes en ny ekstraordinær generalforsamling for at kunne gennemføre undersøgelse 

af området med en ekstern konsulent før asfaltaftalen kan iværksættes. 

Til dette møde skal det nye tilbud( 13.07.2015) fra NCC fremsendes til beboerne. 

 

På mødet var der enighed om at bestyrelsen ikke kan ignorerer NCC’s forbehold. Hvis vi 

blot sidder forbeholdet overhørigt, som 11 medlemmer ved afstemningen 2. juli indirekte 

gav udtryk for, vil bestyrelsen og skadesramte beboere stå meget svagt overfor 

forsikringsfirmaet, hvis udheldet er ude. 

Evt. 

Vi skal bede administrator fra DATEA Gustav Skov Hansen om at være dirigent ved den 

kommende generalforsamling 07.09.2015. 


